
 


Protokoll fört vid Föräldrarådets möte 17 oktober 2023 

Närvarande: Nina Lidfors, Juho Friberg, Ia Husberg, Annika Bärnlund, Katarina Hedman, 
Fredrik Karlsson, Mumintrollen: Magdalena Weckström, Hattifnattar: Ann-Sofie Gaviria-
Vetander, Knyttor/Mymlor: Malin Lycke, Skruttar: Caroline Fagerström, F-klass Hjortar: 
Andreas Johansson, F-klass Rävar: Sven Leander & Sandra Rosengren, Åk 1 Giraffer: 
Henrik Bränn & Karin Karlsson, Åk 1 Zebror: Amelie Molin & Sebastian Grimhäll, Åk 2 
Blåvalar: Alexandra Teterin & Joakim Svärling, Åk 2 Delfiner: Sofia Blommé-Sekund, Åk 3 
Leoparder: Cecilia Ford & Magnus Kinert, Åk 3 Tigrar: Marléne Nordsten & Sandra 
Rosengren, Åk 4 Björnar: Jacob Heiner, Åk 4 Vargar: Anders Forslund, Åk 5 Myror: Ann-
Sofie Wallin & Nils Adie, Åk 6 Ekorrar: Amanda Wilson & Andreas Dahlin, Åk 6 Igelkottar: 
Catarina Gustavsson-Long & Marlene Nordsten, Klass 7A: Ann-Christine Berndtsson, 
Klass 7B: Cecilia Ford & Theodor Börlinger, Klass 8A: Anna Malmberg, Klass 8B: Linda 
Storskrubb, Klass 9A: Cecilia Marnetoft & Jenny Björklund (ordförande), Klass 9B: 
Christina Aurenius & Jenny Weimerbo 


1. Mötets öppnande och genomgång av formalia: 
- Jenny Björklund, ordförande

- Katarina Hedman, sekreterare

- Protokollet justeras av samtliga medlemmar i Föräldrarådet genom utskick i mail


2. Aktuellt på Gripsholmsskolan: 
- Aktuellt på Gripsholmsskolan, rektor Nina Lindfors:  
- Tre dödsfall bland föräldrar på skolan/förskolan. En förälder förra terminen, två föräldrar 

denna termin. En stor sorg även för oss i personalen. Blommor med hälsning från 
skolan/förskolan till begravningarna. 

- Vi har en ny skolplattform på skolan och förskolan, Meitner. Meitner har inte fungerat 
som vi förväntat oss, tyvärr. Ett system som ännu inte är färdigutvecklat. Bra om alla 
vårdnadshavare hör av sig till oss på skolan så fort det är något som inte fungerar som 
det ska.


- Skolans byggnader är en utmaning. Det är gamla byggnader som kräver mycket 
underhåll. Varannan vecka hålls fastighetsmöten på skolan. Även möten med SFV hålls 
med jämna mellanrum. Just nu är det ventilationen i köket som ses över samt 
uppfräschning av lilla matsalen. Vi har även fått en fuktskada i Vikenhuset som beror på 
en översvämning i handfatet på en av toaletterna. Någon har stoppat papper i 
handfatet, satt på vattenkranen och låst toalettdörren utifrån. Vi har tidigare varit 



förskonade från den här typen av skadegörelse på skolan. Tyvärr har vi nu märkt en 
markant ökning av klotter, förstörelse på toaletterna mm. Vi ber er föräldrar hålla 
ögonen öppna. Hör gärna av er till oss om ni märker att det just nu är en trend på 
sociala medier med utmaningar som går ut på att, förstöra saker, filma händelsen, och 
sedan lägga ut på tex TikTok. 


- Det är just nu många elever som utmanar. Vi märker en allt större oro bland barnen. Det 
har ökat i alla åldrar, det är en orolig tid vi lever i. Det hålls många möten med föräldrar 
och elever. Det är viktigt med en rak och öppen kommunikation mellan hem och skola. 
Antalet barn med särskilda behov har ökat markant.


- Maten: Eleverna ska inte ta med någon egen mat till skolan, frukt är ok. Ni föräldrar, 
kom gärna och provät skolans mat, ingen föranmälan krävs. 


- Årets tema på skolan: Se det goda. Viktigt med positiv förstärkning och se det goda 
hos varandra.


- Gripsholmsskolan åk F-5, biträdande rektor Juho Friberg: 

- Det har varit en händelserik höst. Fokus på rutiner. 

- Skoljoggen i Hjorthagen var mycket uppskattad av framförallt de yngsta eleverna.

- Innan höstlovet kommer vi ha klädutställning med kvarglömda kläder i skolans 

idrottshall. 

- 1 december är det adventssamling i Kyrkan.18-19 december är det julfester i Kyrkan 

för åk F-6. Åk 3 har hand om Luciafirandet. 

- v.46 och 47 är det utvecklingssamtal för åk 1-5. 

- Elevrådsmöten har hållits (Lillarådet och Mellanrådet). Roliga möten med engagerade 

elever som kommer med mycket bra idéer. 

- Fritids har lidit mycket av att den nya skolplattformen Meitner inte har fungerat som 

den ska. Det har bla varit svårt att få ut information. Det har, av olika orsaker, varit stor 
frånvaro bland vissa i personalen på Fritids. Vernissage efter höstlovet.


- Gripsholmsskolan åk 6-9, biträdande rektor Ia Husberg:  
- Mentorerna har haft välkomstsamtal för åk 7. Utvecklingssamtal för åk 6, 8 och 9 är 

igång. 

- Åk 7 har varit på Känn dig trygg förebygg, i Räddningstjänstens lokaler i Strängnäs. Åk 

7 har även varit på Tekniska Museet. 

- Åk 8 har haft PRAO. Mentorerna har haft kontakt med eleverna under PRAO-veckan 

och även besökt dem på PRAO-platserna. 

- Åk 9: Funderar mycket på gymnasieval, kan kännas väldigt stort. Har varit på 

gymnasiemässa i Strängnäs. Enskilda samtal med SYV Lotta Franzén. Funderingar och 
viss oro för betygen. Ett väl sammansvetsat EHT-team som finns där för eleverna. 


- Studion, med stödperson Christoffer Romo finns på högstadiet.

-  Elevrådet har möte varje vecka. Engagerade elever med mycket bra idéer. 

- På lunchen sitter eleverna klassvis. Det sitter alltid vuxna och äter med eleverna. 

- Det är lätt att handla godis på vägen hem från idrotten på IP. Bra om ni föräldrar 

försöker få ungdomarna att undvika det.

-  Kebnekaise: Båda åk 9 klasserna besteg toppen. Jättefin skolstart i klasserna efter 

resan. Åk 8 träningsvandrar och säljer NewBody-produkter inför sin resa. Ett 
föräldramöte inför nästa års resa är på kommande. 

- Gripsholms förskola, rektor på förskolan Annika Bärnlund:  
- Förskolan nu inne på sitt 7:e år. Numera har vi även 1 och 2-åringar i förskolan. Årets 

alla inskolningar är klara. Att barnen känner sig trygga och trivs är det viktigaste. 
Inkludera föräldrarna och ha en daglig dialog. Har en blogg och skriver veckobrev. 
Många roliga aktiviteter bla nalledagen, barnboksveckan, rocka sockorna och 
barnkonventionens dag. Det är tradition att förskolan lussar för högstadiets elever. Just 
nu sker en uppfräschning av lilla köket och lilla gården uppe vid Eken inreds. 



3. Ärenden initierade av Föräldrarådets medlemmar:  
- Åk 9: 
- Åk 8: Önskemål om en uppfräschning av studieteknik. 

- Några föräldrar uttrycker en oro över att barnen varken äter eller tar någon mat. De 

antyder att detta eventuellt beror på att matkvalitén kan vara otillfredsställande. 
Önskemål om att kärlen där eleverna själva kan slänga överbliven mat kommer tillbaka 
(de har varit borttagna under en tid). Svar: Kärlen är redan tillbaka. 


- De foton på lunchmåltider som cirkulerar på TikTok, med taggen Gripsholmsskolan, är 
inte äkta.


- Ingen egen mat får tas med till skolan, frukt är ok.

- Meitner fungerar inte bra. Viktigt att alla lärare gör på samma sätt. Önskemål om en 

enkel användarinformation för vårdnadshavare. Vid frågor gällande Meitner kontakta Ia. 
Vi ska försöka få till ett informationstillfälle för föräldrar då personal från Meitner är på 
plats.  


- Åk 7: Några elever vill att de ska få sitta blandade klasser i matsalen. Andra elever vill 
absolut inte att klasserna ska sitta blandade i matsalen. 


- Åk 6: Kan köttbullar och makaroner vara ett dagligen återkommande extra alternativ 
på menyn, som vissa andra skolor har, för att barnen inte ska gå hungriga om de inte 
tycker om den mat som serveras? Bättre med mätta barn som presterar i skolan än 
hungriga barn som inte äter. Svar: Nej, det är viktigt med näringsvärdet i maten och det 
uppfylls inte om barnen väljer att äta endast makaroner och köttbullar.


- Klockan utomhus fungerar inte. Svar: Vaktmästare Fredrik har redan beställt en ny. 

- Åk 5: Dålig belysning på Stora Slottsparkeringen. SFV ansvarar för parkeringen. 

Tillfällig lampa finns där just nu. Ny belysning är på gång det finns även planer på en 
promenadväg längsmed parkeringen, just nu har inte SFV pengar till det. 


- Åk 4: Svårt med aktiviteter på rasterna. Önskemål om fler pingisrack och ytterligare en 
Kingruta. Svar: Två nya Kingrutor har redan gjorts. 


- De klubbar som fanns på fritids förra läsåret var väldigt populära. 

- Åk 3: Önskar gungor till skolgården. 

- Tycker det är obehagligt att de har sett spindlar på några av toaletterna. Det saknas 

toalettrullehållare på någon toalett. 

- Åk 2: Mycket bråk bland eleverna vid toaletterna. 

- Åk 1: Varför har rörelse på schemat klumpats ihop till endast 3 istället för 4 dagar i 

veckan? Svar: Nästa läsår kommer vi ha en separat idrottslärare även för de lägre 
klasserna. 


- Fritids: Vad har fritids för profil? Svårt att få tag på fritidspersonalen. Upplever att 
fritidspersonalen ofta står i klump och pratar med varandra, styrning behövs. Fler 
aktiviteter behövs. Är det bra ur genusperspektiv att ha fotbollsträning på fritids då det 
mest är pojkar som deltar? NPF på fritids: Det behövs en övergång mellan skola och 
fritids. Att de elever som behöver har en frison både utomhus och inomhus. Vissa barn 
har behov av lugnare aktiviteter. Olika meningar gällande fritids, en annan förälder 
tycker fritids fungerar jättebra.


- Hög ljudnivå i matsalen. Svar: 5 tysta minuter tillämpas. Äter lunch tidigt på dagen, 
barnen blir hungriga på em, önskemål om matigare mellis.


- Önskemål om att skolans personal ska parkera sina bilar längst bort på 
Slottsparkeringen för att det ska vara färre bilar närmast skolan. Svar: De flesta i 
personalen parkerar sina bilar på lilla parkeringen uppe vid skolan 
(personalparkeringen). 


- F-klass:  
- Förskolan: Mörkt på innergårdarna. 




- Blött på golven.

- Vissa tonåringar (och även vuxna) kör för fort på Slottsparkeringen. 

4. Övriga ärenden:  
5. Mötets avslutande:


